
Делегат Крунослав Врдољак поставио је питања Савјету министара БиХ и 

Министарству одбране БиХ. Питање Савјету министара БиХ гласи: 

„Задњи документ  којим је  регулисано коришћење хидроенергетских објеката у БиХ 

(Бушко блато) од ХЕП-а Хрватске јесте Рјешење Министарства просторног уређења 

бивше ХРХБ из 1996. године. Накнада за коришћење хидроакумулације врши се по 

одредбама федералног закона који се примјењује за све хидроакумулације у ФБиХ иако 

је ситуација са Бушким блатом чију воду користи друга држава потпуно другачија. 

Ливно и Томиславград због тога губе петнаестак милиона КМ на годишњем нивоу. 

Има ли Савјет министара или надлежно министарство намјеру да међудржавним 

уговором са Хрватском коначно ријеши проблем Бушког блата?“ 

 

Друго питање упућено Министарству одбране БиХ гласи: 

„Унапређења припадника ОСБиХ, од војника до генерала, у периоду од 2007. до данас, 

вршена су потпуно несразмјерно у зависности од припадности једном од народа. Тако 

је унапријеђено укупно 744 Бошњака, 846 Хрвата и само 230 Срба. Разлог томе су 

различита рјешења у законима о пензијско-инвалидском осигурању ФБиХ и РС-а на 

штету припадника ОСБиХ из српског народа. Рјешења овог проблема постоје, тим 

прије што се ради о релативно малом броју припадника ОС, односно малом износу 

средстава. 

Да ли Министарство одбране предузима неке радње с циљем рјешења овог веома 

значајног проблема?“ 

 


